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Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-08-30, § 26 

 

 Tid Tisdagen den 30 augusti 2011 kl 17.00 – 18.30 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat Måndagen den 5 september 2011 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C) ordföranden   

 

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S) §§ 1-9 

Rana Carlstedt (S)  

Katarina Luhr (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

  

Tjänstgörande ersättare: 

Rebecka Carlsson (MP) för vice ordföranden Per Bolund (MP) 

Fredrik Canerstam (S) för Åsa Wester (S) 

Josefin Deiving (S) för Mikael Magnusson (S) §§ 10-34 

 

 Ersättare: 

Viktor Strååt (M)  

Andreas Lundin (M)  

Frida Johansson Metso (FP)  

Per Johansson (FP)  

Josefin Deiving (S) §§ 1-9 

Måns Lönnroth (S)  

Charles Berkow (MP)  

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Ingrid Mårtenson, Gustaf Landahl, Håkan 

Andersson, Malin Ekman, Margareta Widell, Michael Åhman, Monika Gerdhem och 

Robert Eriksson §§ 1-20, samt biträdande borgarrådssekreterare Albin Ring Broman. 

 

 

 



  

 § 26 
Förslag till strukturplan för Husby  
Remiss från stadsbyggnadsnämnden S-Dp 2011-04898-53 
Dnr 2011-7767 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden tillstyrker strukturplanen och förordar  

 integrerad gatustruktur under förutsättning att: 

 

 a. Planerade cykelvägar får en bättre anslutning till Husby centrum, Kista och  

    Järvafältet. 

 

 b. Platser för cykelparkering anges i Husby centrum och vid  parkeringen vid  

     reservatsgränsen. 

 

 c. Parkeringsplatsen vid Trondheimsgatans förlängning placeras utanför  

     reservatsgränsen och utformas till en ny reservatsentré. 

 

 d. Ny bebyggelse inte placeras i buffertzonerna i anslutning till reservatsgränsen. 

 

 e. De miljö- och energimål för Hållbar Stadsutveckling som kommunfullmäktige 

     den 13 december 2010 beslutade som tillägg till stadens miljöprogram  

     inarbetas. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 15 juni 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Per Ankersjö (C), Jonas Nilsson m.fl. (M), Karin Karlsbro (FP) och 

Stellan F Hamrin (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Katarina Luhr m.fl. (MP) föreslår att miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar 

 enligt följande: 

 

1. I huvudsak tillstyrka förvaltningens förslag till beslut. 

2. Förorda att planen i större utsträckning tar vara på de värden som närheten 

till Järvafältet och de gröna omgivningarna till Husby medför. 

3. I övrigt anföra följande: 

 

Stora delar av strukturplanen för Husby är mycket bra. Vi saknar dock en idé för 

hur de stora gröna värdena runt Husby ska kunna sätta en större prägel på 

bostadsområdet. Genom att föra in mer grönska i området och göra gränsen 

mellan bostadsområdet och naturområdet mjukare kan Husby få en unik prägel 

bland Stockholms stadsdelar vilket skulle kunna öka områdets attraktionskraft.  

 

3) Rana Carlstedt m.fl. (S) föreslår att miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar 

 enligt följande: 

 

1. Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut. 



  

2. Att förorda förslaget om nygammal gatustruktur 

3. Att förorda att byggnation längs gator som bullerskydd ska utgöras 

fastigheter med lokaler och inte bostäder 

4. Att därutöver anföra följande:  

 

Vi Socialdemokrater tycker att det är bra att man vill utveckla Järvaområdet och 

tycker att det är viktigt att det görs på ett sätt så att närmiljön för de boende blir 

så bra som möjligt. Vi tycker därför att det är tråkigt att man inte gett de boende 

mer än tre sommarmånader på sig att tycka till om strukturplanen. 

 

När det gäller de två alternativa förslagen om ”integrerad” kontra ”nygammal” 

gatustruktur tycker vi att den senare är att fördra då trafiksepareringen är värd att 

bevara. Vi ser också att det finns behov av bullerskärmar vid hårt trafikerade 

vägar. Om man löser detta genom tilläggsbyggnation vill vi i så fall se att dessa 

utgörs av fastigheter för arbetsplatser, inte för bostäder. 

 

Tanken bakom utförandet av strukturplanen är att göra Husby mer attraktivt. Vi 

Socialdemokrater ser naturområdena kring Järvafältet som en av områdets stora 

attraktionskrafter och tycker att det är väldigt viktigt att inte på något sätt 

inkräkta på detta viktiga naturområde när man bygger i Husby. Vi anser det 

också viktigt man när man bygger ser till att skapa ytor där områdets många barn 

och unga kan utöva spontanidrott. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) ställer förslagen mot varandra och finner att nämnden 

beslutar enligt Per Ankersjös (C), Jonas Nilssons m.fl. (M), Karin Karlsbros (FP) och 

Stellan F Hamrins (V) förslag. 

 
Reservation 

Katarina Luhr m.fl. (MP) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag till 

beslut. 

 

Rana Carlstedt m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag till 

beslut. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Stellan F Hamrin (V) enligt följande: 

 

Vad gäller miljöfrågorna i planen innebär kravet på begränsningar av 

klimatförändringen att utsläppen av klimatgaser  upphör senast 2050. Vi begär 

att detta projekt utformas så att nettoeffekten av projektet inkl ev. externa, 

kopplade åtgärder uppfyller detta mål. I övrigt betonar vi vikten av att 

privatbilism i området minimeras och kollektivtrafik, cykelvägar och 

promenadstråk utvecklas. För att bl.a. minska negativa värmeeffekter under 

kommande somrar måste tillräckligt med träd och gröna tak och väggar skapas. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 



  

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


